

04. December 2024

Cycas Hospitality announces the appointment of Tonio Logiudice as General Manager

Cycas Hospitality, the leading European hotel management company, has announced the appointment of a new general manager, Tonio Logiudice, to one of the hospitality company's flagship properties, [25hours Hotel Terminus Nord](#). The appointment comes as part of Cycas Hospitality's ongoing commitment to delivering exceptional service to guests across key European regions.



Originally from Italy, Tonio has held pivotal roles at prestigious 4- & 5-star hotels boutique hotels and resorts in Italy, Germany, Canada and France with renowned brands such as Disney, Sofitel, Marriott, Vienna House, Timhotel and B&B Hotels.

Tonio's extensive background leading teams across high-end resorts in Europe has equipped him with a keen understanding of luxury service and a talent for enhancing guest experiences. Known for his appreciation of art and his passion for cultural immersion, Tonio's multilingual skills and love for human connections have been instrumental in his success to date.

"For over 15 years in the hotel industry, I have spent a large part of my career as a General and F&B manager in various locations such as Sardinia, the Dolomites and Paris. I have had the opportunity to work in hotels of different categories: large-capacity conference hotels, as well as ocean-front boutique hotels. Customer satisfaction, meeting their expectations and anticipating their needs, energising and building team loyalty are my driving forces.

From our location vibrant 10eme arrondissement of the French capital, 25hours Hotel Terminus Nord's public spaces and rooms are inspired by the colourful district and its cosmopolitan inhabitants. Joining the team is an opportunity for me to embrace the brand's philosophy of unique, story-driven experiences and establish the hotel and its F&B outlets, NENI and Sape Bar, as the true social hub of this unique district."

come as you are.

About 25hours Hotels

25hours Hotels is part of Ennismore, a creative hospitality company rooted in culture and community, with a global collective of entrepreneurial and founder-built brands with purpose at their heart. Ennismore is a joint venture with Accor, which holds a majority shareholding.

Christoph Hoffmann, Kai Hollmann, Ardi Goldman and Stephan Gerhard were the founders and creative minds behind the 25hours brand, that today operates 17 hotels in prime European destinations like Hamburg, Berlin, Paris, Copenhagen and Florence as well as in the international metropolises of Jakarta and Dubai. 25hours is a smart, culturally resonant hotel idea characterized by provocative urban locations, irreverent yet functional aesthetic, and the romantic nostalgia of grand hotels. The brand focuses on individuality, authenticity and personality and, under the motto "If you know one, you know none", designs each of its hotels with different designers and unique style. Sydney, Trieste, Trojena and Porto are among the future destinations.

About Cycas Hospitality

With a pan-European portfolio of over 55 global branded and independent hotels across 13 countries, Cycas Hospitality is Europe's leading and fastest-growing independent hotel management company.

- Focused on delivering outstanding guest experience to drive superior investor returns, Cycas operates across all categories of hotels and serviced apartments for private and institutional investment partners.
- Cycas's [portfolio](#) brings together a range of key-city locations, travel hubs and leisure destinations.
- Our properties range from limited service to luxury, and include spa, lifestyle and extended-stay hotels, as well as co-living and serviced apartments.
- With proven expertise in operations, property development and asset management, Cycas partners with all the major global brands, working with Accor, Hilton, Hyatt, IHG, Marriott and Radisson, in addition to design & development of independent hospitality brands.
- Thanks to its distinctive performance culture, commitment to talent and core purpose of developing and inspiring Europe's best hospitality team, Cycas is consistently recognised as a 'Best Place to Work in Hospitality' (2022, 2023 and 2024).
- To find out more visit www.cycashospitality.com or connect with us via [LinkedIn](#) and [Instagram](#)

come as you are.

Press Contacts

25hours Hotels
Anne Berger
Head of Public Relations
Zollhaus, Ericus 1
20457 Hamburg
+49 40 22 616 24 197
media@25hours-hotels.com

Cycas Hospitality
Yvonne Brennan
Group Director of Marketing & Communications
+44 (0) 7827 930 699
marketing@cycashospitality.com

come as you are.

04. December 2024

Cycas Hospitality annonce la nomination de Tonio Logiudice au poste de General Manager

Cycas Hospitality, leader européen de la gestion hôtelière, a annoncé la nomination d'un nouveau directeur general, Tonio Logiudice, pour l'un de ses établissements phares, [25hours Hotel Terminus Nord](#). La nomination de Tonio Logiudice s'inscrit dans le cadre de l'engagement continu de Cycas Hospitality à fournir un service exceptionnel aux clients dans les principales régions d'Europe.



Originaire d'Italie, Tonio a occupé des postes clés à la tête d'équipes dans de prestigieux hôtels 4 et 5 étoiles, des boutiques-hôtels et des resorts en Italie, en Allemagne, au Canada et en France. Ayant occupé des postes au sein de marques renommées telles que Disney, Sofitel, Marriott, Vienna House, Timhotel et B&B Hotels, Tonio a rejoint l'hôtel 25hours en juillet 2024.

La vaste expérience de Tonio en resorts haut de gamme à travers l'Europe lui a permis d'acquérir une connaissance approfondie et un talent pour améliorer l'expérience des clients. Son goût pour l'art, sa passion pour les rencontres humaines, et ses compétences multilingues ont permis à Tonio de jouer un rôle déterminant dans le succès qu'il a connu jusqu'à présent.

« Depuis plus de 15 ans dans l'industrie hôtelière, j'ai passé une grande partie de ma carrière en tant que General & F&B manager dans différents endroits tels que la Sardaigne, les Dolomites ou Paris. J'ai eu l'occasion de travailler dans des hôtels de différentes catégories : des hôtels de conférence de grande capacité, ainsi que des boutiques - hôtels en bord de mer. La satisfaction des clients, la réponse à leurs attentes et l'anticipation de leurs besoins, ainsi que la dynamisation et la fidélisation de mon équipe sont mes moteurs.

Depuis notre emplacement dans le vibrant 10^e arrondissement de la capitale française, les espaces publics et les chambres de l'hôtel 25hours Terminus Nord sont inspirés par le quartier coloré et ses habitants cosmopolites. Je rejoins l'équipe et partage la philosophie de la marque, qui consiste à offrir des expériences uniques, basées sur un story telling, et à faire de l'hôtel et de ses établissements de restauration, NENI et Sape Bar, un véritable centre social de ce quartier unique ».

come as you are.

À propos des hôtels 25hours

Les 25hours Hotels font partie d'Ennismore, une entreprise d'hospitalité enracinée dans la culture et le réseau créatif. Ce collectif mondial est formé par des personnalités fondatrices et comprend des marques qui mettent l'hospitalité contemporaine au centre de leurs préoccupations. Ennismore est une coentreprise avec Accor, qui détient la majorité des parts.

Christoph Hoffmann, Kai Hollmann, Ardi Goldman et Stephan Gerhard sont les fondateurs et les esprits créatifs de la marque 25hours, qui exploite aujourd'hui 17 hôtels dans des destinations européennes de premier choix comme Hambourg, Berlin, Paris, Copenhague et Florence, ainsi que dans les métropoles internationales de Jakarta et Dubaï. 25hours est une idée d'hôtel intelligente et culturellement résonnante, caractérisée par des emplacements urbains provocants, une esthétique audacieuse mais fonctionnelle, et la nostalgie romantique des grands hôtels. La marque met l'accent sur l'individualité, l'authenticité et la personnalité et, selon la devise « If you know one, you know none », conçoit chacun de ses hôtels avec des designers différents et un style unique. Sydney, Trieste, Trojena et Porto figurent parmi les futures destinations.

À propos de Cycas Hospitality

Avec un portefeuille paneuropéen de plus de 55 hôtels de marque et indépendants répartis dans 13 pays, Cycas Hospitality est la société de gestion hôtelière indépendante la plus importante et à la croissance la plus rapide d'Europe.

- Cycas se concentre sur l'offre d'une expérience client exceptionnelle afin d'obtenir un rendement supérieur pour les investisseurs. Elle opère dans toutes les catégories d'hôtels et d'appartements avec services pour le compte de partenaires d'investissement privés et institutionnels.
- Le [portefeuille](#) de Cycas regroupe un éventail de villes clés, de centres de voyage et de destinations de loisirs.
- Les propriétés vont du service limité au luxe, et comprennent des hôtels avec spa, lifestyle et de séjour prolongé, ainsi que des appartements en colocation et des appartements de service.
- Grâce à son expertise reconnue en matière d'exploitation, de développement immobilier et de gestion d'actifs, Cycas travaille en partenariat avec toutes les grandes marques mondiales, notamment Accor, Hilton, Hyatt, IHG, Marriott et Radisson, en plus de la conception et du développement de marques d'hôtellerie indépendantes.
- Grâce à sa culture de la performance, à son engagement envers les talents et à son objectif principal de développer et d'inspirer la meilleure équipe d'hôtellerie d'Europe, Cycas est régulièrement reconnu comme un « Best Place to Work in Hospitality » (2022, 2023 et 2024).
- Pour en savoir plus, visitez le site www.cycashospitality.com ou connectez-vous avec nous via [LinkedIn](#) et [Instagram](#).

come as you are.

Contact Presse

25hours Hotels

Anne Berger
Head of Public Relations
Zollhaus, Ericus 1
20457 Hamburg
+49 40 22 616 24 197
media@25hours-hotels.com

Cycas Hospitality

Yvonne Brennan
Group Director of Marketing & Communications
+44 (0) 7827 930 699
marketing@cycashospitality.com

come as you are.